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Protokół Nr XXIV/2016 
 XXIV sesji Rady Powiatu w Giżycku 
z dnia 27 października 2016 r. 

BR.0002.9.2016 
XXIV Sesję Rady Powiatu w Giżycku otworzyła o godz. 15.00 Przewodnicząca Rady 
Powiatu Monika Ł ępicka-Gij. Oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu 
uczestniczy 16 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób, stanowi 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Powitała radnych oraz wszystkich obecnych na sali gości.   
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu  poinformowała, że w statutowym terminie nie wpłynęły 
uwagi do protokołu XXIII sesji Rady Powiatu w Giżycku z dnia 29 września 2016 r. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała przyjęcie w/w protokołu pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się”  – 1 osoba. 
Protokół XXIII sesji Rady Powiatu z dnia z dnia 29 września 2016 r. 
został przyjęty. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do porządku obrad. 
Radni nie zgłosili żadnych uwag ani wniosków. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała porządek XXIV sesji: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 
2. Przyjęcie przez Radę protokołu XXIII sesji z dnia 29 września 2016 r.   
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
6. Informacja Przewodniczącej Rady Powiatu oraz Starosty Giżyckiego w sprawie 

złożonych oświadczeń majątkowych za rok 2015. 
7. Informacja Wojewody Warmińsko – Mazurskiego oraz Naczelnika Urzędu 

Skarbowego w Giżycku  w sprawie złożonych oświadczeń majątkowych za rok 2015. 
8. Ocena działalności powiatu giżyckiego w zakresie pozyskiwania środków 

zewnętrznych. 
9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych powiatu w roku szkolnym 

2015/2016 oraz analiza wyników nauczania na podstawie wyników egzaminów 
maturalnych i zawodowych.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Powiatu Giżyckiego na lata 2016 – 2029. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2016. 
12. Sprawy różne. 
13. Zamknięcie sesji.       

 
Ad. 4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
Starosta W. Strażewicz powiedział: 

1) Z końcem tego roku kończy się umowa na prowadzenie punktu nieodpłatnej pomocy 
prawnej w naszym powiecie realizowana przez organizację pożytku publicznego. 
W związku z powyższym ogłosiliśmy konkurs ofert na to zadanie w roku przyszłym. 
Przypomnę, że w naszym powiecie funkcjonują dwa punktu: jeden w PCPR 
obsługiwany przez radców lub adwokatów wytypowanych przez Izbę adwokacką bądź 
radcowską. Drugi punkt prowadzony przez Fundację Togatus Pro Bono udziela porad 
prawnych każdego tygodnia przez 3 dni w Rynie i 2 w Wydminach. 
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2) W związku z kolizją  samochodów na moście szosy obwodowej w dniu 18 sierpnia, 
w wyniku czego została znacznie ograniczona płynność ruchu drogowego, odbyliśmy 
spotkanie wszystkich zainteresowanych stron w celu omówienia skutków tego 
przypadku oraz znalezienia objazdów na czas ograniczenia ruchu na odcinku rondo – 
Wojska Polskiego do skrzyżowania z ul. Wilanowską. Dzięki życzliwości naszej 
brygady zmechanizowanej będzie możliwy objazd aleją Wojska Polskiego do 
Pierkunowa i następnie ul. Antonowską do ul. Świderskiej. Szczegóły postępowania 
w takich przypadkach zostaną opracowane przez Zespół Zarządzania Kryzysowego 
Miasta Giżycko. 

3) Byłem uczestnikiem Polsko – Niemieckiego Kongresu komunalno – politycznego, 
który odbył się w Piszu, w trakcie którego miałem przyjemność wygłosić referat nt. 
partnerstwa powiatów ziemskich naszego województwa z partnerami niemieckimi. 

4) Na sesji sierpniowej poinformowałem o wizycie p. Teresy Ossowskiej – starosty 
lęborskiej z propozycją rozwiązania współpracy naszych powiatów, która mogłaby 
rozpocząć się od współpracy naszych ośrodków szkolno – wychowawczych. Po 
wyrażeniu gotowości takiej współpracy przez nasz ośrodek podjęliśmy decyzję 
o podpisaniu listu intencyjnego dotyczącego współpracy. 

5) Na Komendanta Powiatowego Policji w naszym powiecie został powołany mł. 
inspektor Przemysław Rawa. Pan podinsp. Adam Rudnicki będzie pełnił funkcję 
zastępcy komendanta. 

6) Na wniosek Starosty Giżyckiego,  na uroczystości w Ełku w dniu 14 października 
2016 r.,  Medale Komisji Edukacji Narodowej otrzymali: Bożena Giedziuszewicz – 
dyrektor Powiatowego Ośrodka Rozwoju Edukacji, Beata Żmijewska – dyrektor szkół 
Zakładu Doskonalenia Zawodowego w Białymstoku z siedzibą w Giżycku, Andrzej 
Arian – nauczyciel w Zespole Szkół Kształtowania Środowiska i Agrobiznesu, 
Sylwester Choiński – nauczyciel w Zespole Szkół Kształtowania Środowiska  
i Agrobiznesu. 

7) 14.X.2016 r. wspólnie z obchodami jubileuszu Cechu Rzemieślników 
i Przedsiębiorców obchodzony był Powiatowy Dzień Edukacji Narodowej. 
Tradycyjnie zostały wręczone wyróżniającym się dyrektorom i nauczycielom Nagrody 
Starosty. Nagrody Starosty  z okazji Dnia Edukacji Narodowej na uroczystości 
organizowanej przez Cech otrzymała większość nauczycieli za wyjątkiem wskazanych 
poniżej, którzy nie doczekali końca uroczystości, więc Starosta wręczył im te nagrody 
na sesji. Są to następujący nauczyciele:  Jolanta Cieślewicz – nauczyciel I LO,  Iwona 
Rosa – Dyrektor I LO,  Katarzyna Rzeczycka – Dyrektor SOSW,  Ewa Downar – 
dyrektor II LO,  Jarosław Kulhawik –dyrektor ZSKŚiA,  Jerzy Janowski – nauczyciel 
wicedyrektor ZSEiI,  Bożena Giedziuszewicz – dyrektor PORE,  Cezary Borkowski – 
nauczyciel MBSW,  Iwona Radzymińska – dyrektor MOS. 

8) Stypendium Prezesa Rady Ministrów  za wyniki w ubiegłym roku szkolnym otrzymali 
uczniowie: I LO – Wiktoria Sosnowicz, II LO – Katarzyna Łożyńska,  ZSEiI – 
Paulina Bankiewicz, ZSKŚi A – Karolina Kryńska, ZSZ – Paulina Kajpust. 

9) Uczniowie I LO Wojciech Wiśniewski oraz Dominik Gajda-Kaczyński zostali 
przyjęcie do grona uczestników programu pomocy wybitnie zdolnych Krajowego 
Funduszu na rzecz Dzieci  w roku szkolnym 2016/17. 

10) W konkursie wiedzy o Regionie Warmińsko – Mazurskim, który odbył się w 
Instytucie Nauk Politycznych Iniwersytetu Warmińsko – Mazurskiego, III miejsce 
zajął Łukasz Rembalski - uczeń II LO. 

11)  6.X.2016 r. w Urzędzie Wojewódzkim w Olsztynie odbyła się Gala Sportu Szkolnego 
zorganizowana przez Zarząd W-M Szkolnego Związku Sportowego. Celem spotkania 
było podsumowanie współzawodnictwa sportowego szkół. Bezkonkurencyjne w 
ubiegłym roku szkolnym okazały się nasze trzy szkoły: I miejsce – II LO, II miejsce – 
I LO, III miejsce – Zespół Szkół Kształtowania Środowiska i Agrobiznesu. 
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12)  W Sali gimnastycznej Zespołu Szkół Zawodowych odbyły się kolejne Targi 
Aktywizacji Zawodowej, których głównym organizatorem było OHP. W targach ze 
swoimi ofertami uczestniczyli pracodawcy oraz szkoły ponadgimnazjalne. Targi 
cieszyły się dużym zainteresowaniem młodzieży. 

13) W dniu 14.X.2016 r. w naszym Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii z krótka wizytą 
gościliśmy P. Teresę Wargocką – sekretarza stanu w MEN, której przedstawiliśmy 
problemy – przede wszystkim – finansowe tej placówki. Po tym spotkaniu 
wystąpiliśmy o zwiększenie części oświatowej subwencji ogólnej z rezerwy o 0,4% 
w kwocie 250 tys. zł. Wizyta w MOS-ie była możliwa dzięki zaangażowaniu radnego 
Jana Krysiuka i giżyckiego PIS-u, za co serdecznie dziękujemy. 

14)  W siedzibie Biblioteki Pedagogicznej odbyła się inauguracja roku akademickiego 
Wyższej Szkoły Komunikowania, Politologii i Stosunków Międzynarodowych, która 
oferuje studia podyplomowe na wielu kierunkach humanistycznych. 

15)  Szpital – od 15.X.2016 r. w naszym szpitalu już rodzą się dzieci, o sprawach 
szpitalnych przekazaliśmy radnym informację przygotowaną przez prawniczkę 
Kamilę Połeć. 

Pytania do Zarządu: 
H. Sarul  zapytała czy od  ostatniego postanowienia sądu nasz przeciwnik złożył jakieś 
zażalenie. 
K. Połeć odpowiedziała, że jest publikacja, ale uzasadnienia nie otrzymaliśmy jeszcze, gdy 
otrzymamy Zarząd podejmie decyzję. 
E. Ostrowska zapytała jak wygląda zainteresowanie bezpłatnymi poradami prawnymi. 
Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że nie wszyscy są uprawnieni do korzystania z tych 
porad. Jego zdaniem są to zmarnowane pieniądze, bo albo porady zrobić dla wszystkich 
zainteresowanych, albo nie robić wcale. Idea jest dobra, realizacja nie. 
Z. Piestrzyński dodał, że z porad w dwóch punktach skorzystało 60 osób. 
Innych pytań i uwag do Zarządu nie zgłoszono. 
 
Ad. 5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
Przewodnicząca  Rady Powiatu z okazji Dnia Edukacji Narodowej, w imieniu własnym 
oraz Rady Powiatu, złożyła odznaczonym i wyróżnionym nauczycielom serdeczne 
podziękowania i gratulacje. 
Innych spraw nie zgłoszono. 
 
Ad. 6. Informacja Przewodniczącej Rady Powiatu oraz Starosty Giżyckiego w sprawie 
złożonych oświadczeń majątkowych za rok 2015. 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Informacj ę Przewodniczącej Rady Powiatu 
w sprawie złożonych oświadczeń majątkowych przez radnych za rok 2015. – załącznik nr 3 
do protokołu. 
Starosta odczytał Informacj ę Starosty Giżyckiego w sprawie złożonych oświadczeń 
majątkowych członków zarządu, skarbnika, sekretarza, kierowników powiatowych jednostek 
organizacyjnych, osoby zarządzającej i członka organu zarządzającego powiatową osobą 
prawną oraz osób wydających decyzje administracyjne  rok 2015 – załącznik nr 4 do 
protokołu. 
 
Ad. 7. Informacja Wojewody Warmińsko – Mazurskiego oraz Naczelnika Urzędu 
Skarbowego w Giżycku  w sprawie złożonych oświadczeń majątkowych za rok 2015. 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Informacj ę Wojewody Warmińsko – 
Mazurskiego w sprawie złożonych oświadczeń majątkowych złożonych za rok 2015 przez  
Przewodniczącą Rady Powiatu  - Monikę Łępicką-Gij oraz Starostę -  Wacława Strażewicza – 
załącznik nr  5 do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Informacj ę Naczelnika Urzędu Skarbowego 
w Giżycku  w sprawie złożonych oświadczeń majątkowych  radnych oraz osób 
zobowiązanych do  złożenia Staroście za rok 2015 – załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad. 8. Ocena działalności powiatu giżyckiego w zakresie pozyskiwania środków 
zewnętrznych.  
Materiał stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
Przewodnicząca  Rady Powiatu powiedziała, iż  temat był szczegółowo prezentowany 
i omawiany na posiedzeniach  komisji stałych, które zaaprobowały przedstawioną treść.  
Przewodnicząca Rady Powiatu  zwróciła się do radnych o ostateczne uwagi i pytania 
do przedstawionego materiału. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu oznajmiła, iż  Rada Powiatu zapoznała się z Informacją 
nie zgłaszając uwag. 
 
Ad. 9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych powiatu w roku szkolnym 
2015/2016 oraz analiza wyników nauczania na podstawie wyników egzaminów 
maturalnych i zawodowych.  
Materiał stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
Przewodnicząca  Rady Powiatu powiedziała, iż  ten temat był szczegółowo prezentowany 
i omawiany na posiedzeniach  komisji stałych, które zaaprobowały przedstawioną treść.  
Przewodnicząca Rady Powiatu  zwróciła się do radnych o ostateczne uwagi i pytania 
do przedstawionego materiału. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu oznajmiła, iż  Rada Powiatu zapoznała się z Informacją 
nie zgłaszając uwag. 
 
Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Powiatu Giżyckiego na lata 2016 – 2029. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 
Zmiany uchwały w sprawie WPF spowodowane są aktualizacją załącznika dotyczącego 
przedsięwzięć w zakresie: 
1) aktualizacji planów finansowych na rok 2016: 
a) „Europejskie praktyki szansą na lepszą przyszłość” – zwiększenie o.868 zł, 
b) „Strategiczne partnerstwo edukacyjne Powiat Giżycki – Alytus” – zwiększenie o 1.118 zł, 
2) rezygnacji z realizacji projektów z powodu nieuzyskania dofinansowania: 
a) „Efektywne kształcenie uczniów drogą do sukcesu”, 
b) „Wieloprofilowe usprawnianie dzieci niepełnosprawnych w wieku 
przedszkolnym”. 
Ponadto aktualizuje się załącznik pn. „Wieloletnia Prognoza Finansowa” uwzględniając 
zmiany uchwały budżetowej Powiatu Giżyckiego na rok 2016 planowane na październik 
2016 r.  
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja  Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Komisja Edukacji Kultury i Sportu oraz Spraw Społecznych zapoznały się, ale nie opiniowały 
projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 1 osoba. 
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Uchwała Nr XXIV.152.2016 w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Powiatu Giżyckiego na lata 2016 – 2029 została podjęta – stanowi załącznik 
nr 9 do protokołu. 
 
Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2016 
wraz z autopoprawką. 
(Autopoprawka została wprowadzona i omówiona na posiedzeniach Komisji.) 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniami do projektu uchwały:  
Dochody i wydatki: 
Rozdz.80105 i rozdz. 80120 – zmniejsza się plan dochodów z powodu nieuzyskania 
dofinansowania - rezygnacja z realizacji projektów pn.: 

a. „Efektywne kształcenie uczniów drogą do sukcesu”, 
b. „Wieloprofilowe usprawnianie dzieci niepełnosprawnych w wieku przedszkolnym”. 

Rozdz.85417 – zwiększa się planu dochodów o środki w kwocie 15.600 zł uzyskane przez 
Międzyszkolną Bazę Sportów Wodnych z tytułu wpłat za zakwaterowanie i wyżywienie 
w Szkolnym Schronisku Młodzieżowym w Rynie. Środki te przeznacza się na wydatki w tej 
jednostce. 
Wydatki: 
Rozdz.60014, § 4590 – dotyczy zabezpieczenia środków w kwocie 90.000 zł na wypłatę 
odszkodowania osobie fizycznej za nieruchomość przejętą pod drogę powiatową. 
Rozdz.75411 – dotyczy przesunięć środków pomiędzy paragrafami w Komendzie Powiatowej 
Państwowej Straży Pożarnej w celu sfinansowania bieżącego utrzymania jednostki oraz 
wpłaty nagrody dla pracownika służby cywilnej. 
Ponadto aktualizuje się plany finansowe projektów w zakresie 2016 r.: 

b. „Europejskie praktyki szansą na lepszą przyszłość” – zwiększenie o łączną kwotę 
4.868 zł w rodz.80130, 

c. „Strategiczne partnerstwo edukacyjne Powiat Giżycki – Alytus” – zwiększenie 
o łączną kwotę 1.118 zł w rozdz.80146. 

Pozostałe zmiany dotyczą zwiększenia planów finansowych: 
a. dotacji dla szkół niepublicznych (rozdz.80102., 80111, 80134, 80120, 80130, 85404 - 

§ 2540) o łączną kwotę 135.117 zł, 
b. środków przeznaczonych na wynagrodzenia wraz z pochodnymi w jednostkach 

systemu oświaty o łączną kwotę 228.947 zł. 
Na pokrycie zwiększonych wydatków przeznacza się wkład własny do projektów, które nie 
uzyskały dofinansowania (”Efektywne kształcenie…” i „Wieloprofilowe usprawnianie…”) 
a także przesuwa się nadwyżki planów w stosunku do przewidywanego wykonania planu 
2016 r. w innych jednostkach organizacyjnych, w tym nadwyżkę planu dotacji dla innych 
jednostek samorządu terytorialnego, przekazywanych za pobyt dzieci w placówkach 
opiekuńczo-wychowawczych i rodzinach zastępczych oraz Domu Św. Faustyny w Giżycku 
(rozdz.85201 i rozdz.85204). 
W wyniku tak zaproponowanych zmian planowany deficyt oraz źródła jego pokrycia nie 
ulegają zmianie. 
Autopoprawka: zmiany dotyczą zwiększenia planu wydatków w rozdz. 85111 
przeznaczonego na ucyfrowienie aparatu RTG na potrzeby Szpitala Giżyckiego. Środki na ten 
cel przesuwa się z rozdz. 70005 (zadanie pn. wykup gruntów).  
Konsekwencją  jest  zmiana w planie wydatków na zadania inwestycyjne przewidziane do 
realizacji w 2016 r.. W związku z tym, w par. 1. Treści uchwały dodaje się ustęp 7 
w brzmieniu: Zestawienie wydatków na zadania inwestycyjne przewidziane do realizacji 
w 2016 r. po zmianach. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały wraz 
z autopoprawką. 
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Komisja  Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
wraz z autopoprawką. 
Komisja Edukacji Kultury i Sportu oraz Spraw Społecznych zapoznały się, ale nie opiniowały 
projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały wraz 
z autopoprawką. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką pod  
głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 1 osoba. 
Uchwała Nr XXIV.153.2016 w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 
2016 wraz z autopoprawką została podjęta – stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Ad. 12. Sprawy różne. 
Starosta W. Strażewicz przeczytał Oświadczenie grupy radnych Rady Powiatu w Giżycku 
dotyczące oczytania na poprzedniej sesji pisma przez  Przewodniczącą Rady Powiatu w 
Giżycku odnośnie skargi Burmistrza Rynu na wystąpienie radnego Stanisława Bojarskiego na 
sesji  Rady Miejskiej w Rynie  - załącznik nr 11 do protokołu. 
H. Sarul stwierdziła, że oświadczenie jest pochopne, że Starosta wraz z radnymi w swojej 
interpretacji poszedł za daleko. Radna nie znalazła w wystąpieniu Przewodniczącej 
nieetycznego postępowania; zrobiła to, co powinna – odczytała pismo, nie komentowała, nie 
naruszyła godności P. Bojarskiego. To co powiedział P. Bojarski na sesji w Rynie jest 
zapisane w ich protokole. Nie potrzeba eskalować sprawy. 
J. Łożyński przyznał również, że niepotrzebne jest eskalowanie tematu. Przewodnicząca 
postąpiła słusznie. 
M. Kaczorowska powiedziała, że oświadczenie podpisał Starosta i radni, zapytała czy 
Starosta ustosunkował się od prawnej strony. 
L. Należyty powiedziała, że Starosta powołał się na przepisy ustawy; obowiązkiem 
Przewodniczącej jest przedstawianie wszystkich spraw radnym. Pismo Burmistrza było 
niewłaściwe, a wszyscy znamy radnego S. Bojarskiego, który troszczy się o dobro powiatu. 
Pismo Starosty jest niewłaściwe i naganne, zaostrza bowiem incydent. 
M. Drzażdżewski powiedział, że nie widzi nic w tym złego, że pismo Burmistrza zostało 
odczytane, był niezadowolony – bo jeśli padły słowa w imieniu Rady, to nie powinny były 
takie padać, a jeśli w imieniu radnego, to problem radnego. 
Starosta W. Strażewicz zapytał czy Przewodnicząca Rady musiała to pismo odczytać dnia 
29 września, on poprosiłby Wiceprzewodniczącego o rozmowę  - w  imię jego samopoczucia 
i zdrowia. Wiceprzewodniczący przeżył to strasznie, wyrządzono mu krzywdę, uderzyło to 
w niego mocno.  
H. Dadełło stwierdził, że chyba mamy większe problemy w powiecie, już dwóch radnych nie 
wytrzymało i miało zawał, ciekawe co jeszcze będzie. 
S. Bojarski  powiedział, że uważa, że Przewodnicząca, on i E. Ostrowska jako 
Wiceprzewodniczący stanowią prezydium Rady i powinni współpracować. Radził się 
u innych osób i uważa, że to pismo z Rynu nie musiało być od razu tego samego dnia 
odczytane, mogło być przekazane do Komisji Rewizyjnej. Myślał, że coś  na tej sesji padnie, 
a tu nic. Wczoraj dowiedział się, że wpłynęła odpowiedź do Burmistrza Rynu, że pouczono 
go. Radny powiedział, że go wybrano, więc myśli, że może się wypowiadać publicznie, ale 
nigdy nie przyszło mu przez myśl, żeby wypowiadać się w imieniu Rady. Pismo Burmistrza  
go poniżyło, bowiem Burmistrz przedstawia go jako człowieka, który nie służy powiatowi. 
A on jest po to, żeby służyć. 
J. Łożyński stwierdził, że zarówno radny S. Bojarski, jak i Przewodnicząca Rady podjęli 
działania w służbie publicznej. Nie widzi, aby uwłaczało to Radzie. Działania 
Przewodniczącej też uważa za słuszne, bo spełniła swój obowiązek. 
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Starosta W. Strażewicz powiedział, że nie było podstawy, żeby nie odczytywać pisma, ale 
dlaczego tak od razu. Jest przeciwny, że publicznie zostało przeczytane. Proponujemy 
przeproszenie. To jest sprawa sumienia. 
H. Sarul powiedziała, że Starosta  szuka  pretekstu, aby uderzyć w Przewodniczącą, która 
postąpiła prawidłowo, zrobiła to,  co musiała i powinna była zrobić. 
Większość radnych uważa ją za świetną Przewodniczącą i ją szanuje. Radna dodała, aby 
osobiste opinie zachować dla siebie.  
Przewodnicząca Rady M. Łępicka-Gij  powiedziała, że zasadą  funkcjonowania organu 
samorządowego jest jawność, wszystkie dokumenty które trafiają do Rady są jawne. Nie ona 
jest autorem słów tego pisma. Konflikt między Burmistrzem Rynu a P. Bojarskim znalazł taki 
finał. Nie ocenia ani autorów, ani faktów. Nie rozumie dlaczego jej osoba wiązana jest ze 
słowami, których nie ona jest autorką. Z treścią pisma P. Bojarski zapoznał się w trakcie sesji, 
pismo otrzymała w dniu sesji i w tym dniu je przeczytała. Organizuje pracę Rady, jej 
obowiązkiem było odczytanie  pisma, nie należało to do przyjemności. 
Jeśli chodzi o przepraszanie  - nie jej zamysłem było obrażanie kogokolwiek, jeśli P. Bojarski 
czuje się pokrzywdzony  i czuje  dyskomfort, to nie jest temu winna, prosi rozliczać autora 
tych słów.  
Starosta W. Strażewicz powiedział, że chce uzyskać treść pisma skierowanego do 
Burmistrza jako odpowiedź.  
S. Bojarski  powiedział,  że sprawa dotyczy jego osoby, więc chce złożyć wyjaśnienie - 
stwierdził, że owszem, widział pismo na sesji opieczętowane stemplem Burmistrza Rynu, 
rzucił na nie tylko okiem, ale go nie czytał, nie zapoznał się z jego treścią. 
H. Sarul postawiła wniosek o zamknięcie dyskusji w tej sprawie. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała czy ktoś zgłasza inne wnioski? 
Nie było innych wniosków. 
Przewodnicząca Rady Powiatu  ogłosiła głosowanie za zamknięciem dyskusji w tej sprawie. 
Wynik głosowania: „za” – 11, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 5 osób. 
Dyskusja w tym temacie została zamknięta. 
 
J. Łożyński zapytał czy Starosta, Zarząd Powiatu podjął działania lobbingowe na rzecz 
pozyskania środków na rozbudowę szpitala. 
Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że  przygotowujemy się do złożenia wniosku 
w ramach  Regionalnego Programu  Operacyjnego, wpisaliśmy też ten projekt rozbudowy 
szpitala w strategię lokalną powiatu i gmin zrzeszonych w Stowarzyszeniu Wielkich Jezior  
Mazurskich. Wyłoniliśmy podmiot, który przygotowuje dokumentację techniczną, która jest 
podstawowym elementem złożenia wniosku. Lobbowanie u wojewody nie ma jakby więc 
sensu, aczkolwiek Wicestarosta Drzażdżewski uczestniczył w spotkaniu dotyczącym  systemu 
Jowisz, bo żeby uzyskać środki,  trzeba się w ten program się wpisać,  tak więc działania 
trwają.  Prawdopodobnie w grudniu będzie ogłoszony  konkurs a do końca lutego lub marca 
zostaną ogłoszone jego wyniki. 
J. Łożyński zapytał czy Starosta dysponuje  funduszem reprezentacyjnym, który pozwalałby 
np. zakupić bukiet kwiatów i wręczyć go P. Wiceminister, która gościła z krótką wizytą 
w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii z okazji Dnia Nauczyciela. Starosta powinien 
dysponować takim funduszem. 
Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że  o wizycie P. Wiceminister dowiedział się 
w trakcie innej uroczystości, godzinę wcześniej. Przyznaje, że  powinien  o tym pamiętać, ale 
w tym ferworze zapomniał uzbroić się w pamiątki, suveniry, bukiet kwiatów. 
H. Sarul dodała, że kiedyś mieliśmy Wydział Promocji, który tym się zajmował. 
J. Krysiuk  dopowiedział, że faktycznie, to spotkanie odbyło się z tzw. marszu, chodziło 
o pokazanie P. Wiceminister problemów MOS-u. 
Przewodnicząca Rady Powiatu M. Łępicka-Gij  poruszyła trzy sprawy: 
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1) zaproponowała spotkanie z Zarządcą Przymusowym Szpitala, proponowany  
termin  nie odpowiadał, ustalono następny – 15 listopada o godz. 14.00 w 
Starostwie; 

2) następne sesje odbędą się – 24 listopada i 22 grudnia 2016 r. 
3) 3 grudnia 2016 r. odbędzie się  I  Samorządowy Turniej Piłki Siatkowej 

o Puchar Przewodniczącej Rady Powiatu Giżyckiego – 2016, zachęciła 
zebranych do pomocy przy przeprowadzeniu i do udziału w nim; 

4) w dniu dzisiejszym wpłynął anonim do Rady Powiatu ( załącznik nr 12 do 
protokołu) – odczytała go, zapytała  co dalej z nim zrobić.  

L. Należyty stwierdziła, że nie ma o czym dyskutować, na anonim adresem jest kosz na 
śmieci. A jeśli już odnieść się do jego treści to trudno mówić o korupcji, skoro działkę 
sprzedaje powiat, a  plany zmienia Miasto, ktoś nie zna przepisów prawnych. 
Starosta W. Strażewicz potwierdził brak znajomości prawa u autora anonimu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała czy ktoś ma inne propozycje, czy uwagi. 
Nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, że anonim pozostawiony zostaje bez 
rozpatrywania. 
 
Ad. 13. Zamknięcie sesji.       
Wobec wyczerpania  porządku obrad tematyki sesji o godz. 16.20 Przewodnicząca Rady 
Powiatu zamknęła obrady.   
 
 
Protokołowała Przewodnicząca Rady Powiatu 
 
Barbara Mikołajczyk               Monika Łępicka-Gij  
 


